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VERSLAG 
ALGEMENE LEDENVERGADERING 

ZATERDAG 19 JUNI 2021 

DENKSPORTCENTRUM LEIDEN 

 

 

FYSIEK AANWEZIG (volgens de getekende presentielijst) 

 

Leden van het districtsbestuur en districtsfunctionarissen 

Egbert Sneller, voorzitter    Simon van Kins, penningmeester 

Dick Kroeze, secretaris    Henk Wijzenbroek, clubadviseur en vicevoorzitter   

Albert Houtman, DKL 

      

Leden van districtscommissies (TC, Kascommissie, Protestcommissie, Commissie Jeugdbridge) 

Jacques Serdijn, lid Kascommissie tevens penningmeester LBC 

 

Vertegenwoordigers van de verenigingen  

12 deelnemers van 10 clubs (zie bijlage 1, wat overlap met leden districtscommissie) 

 

VIA SKYPE ZOUDEN ZONDER TECHNISCHE STORING AANWEZIG ZIJN GEWEEST (volgens aanmeldingen vooraf) 

 

Leden van districtscommissies (TC, Kascommissie, Protestcommissie, Commissie Jeugdbridge) 

Sean Adams, lid Jeugdcommissie  

 

Vertegenwoordigers van de verenigingen  

5 deelnemers van 4 clubs (zie bijlage 1, wat overlap met leden districtscommissie) 

 

AFWEZIG:  

8 clubs met bericht van verhindering en 25 clubs zonder (zie bijlage 1). 

Cees Varkevisser (lid van verdienste (met bericht)) 

 

 

OPMERKING VOORAF: Een deel van de clubs had te kennen gegeven de bijeenkomst via skype te zullen bij-

wonen. Helaas laat de techniek (defecte laptop) ons in de steek. Dick informeert betrokkenen voorafgaand 

aan de opening via email. Eén van de skypers, Laurent van Bezouw (Slempempers), geeft telefonisch een 

vraag door. Deze zal worden behandeld bij punt 8 Wvttk en Rondvraag.   

 

 

1. OPENING, VASTSTELLING AGENDA EN MEDEDELINGEN 

 

Egbert heet de aanwezigen welkom en deelt mede dat de bijeenkomst wegens corona vier maanden is 

uitgesteld. Verder zal het waarschijnlijk de laatste keer zijn dat de ALV van het district op de Robijn-

straat wordt gehouden, want het gebouw wordt gesloopt. SDL is druk op zoek naar een nieuwe locatie.  

Albert Houtman heeft Peter Jansen, die DKL a.i. was, opgevolgd als DKL en Dick is door het plotselin-

ge aftreden van Truus van der Spek de functie van secretaris gaan vervullen. Peter en Truus worden 

nogmaals bedankt voor hun inzet. Daarnaast heeft Truus voor haar vele verdiensten voor de bridge-

sport recent van de NBB het Stuur ontvangen.  

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde agenda.  
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2. GOEDKEURING DIVERSE VERSLAGEN EN BEGROTING 

 

a. Verslag van de algemene ledenvergadering van 8 februari 2020. Het verslag wordt goedgekeurd.  

 

b. Activiteitenverslag 2020. Ook dit verslag wordt goedgekeurd. Naar aanleiding van het verslag merkt 

Johan Vroonhof (Sans Dispuut) op dat er geen SPO cursussen zijn geweest, maar dat Anja onlangs 

wel een online beginnerscursus heeft gegeven. Het zou mooi zijn als deze cursisten kunnen in-

stromen bij een club. In ieder geval moeten we er voor waken dat deze mensen ‘in de lucht blijven 

hangen’. Henk antwoordt dat dit niet gaat gebeuren. In augustus/september a.s. zal Anja met de 

groep weer contact opnemen.  

 

c. Begroting. Simon geeft een korte toelichting op de begroting. Er wordt vanuit gegaan dat de situatie 

vanaf september 2021 weer ‘normaal’ is en dat er vanaf dat moment weer fysiek gebridged kan 

worden en les kan worden gegeven. SPO cursussen zijn in 2020 wel georganiseerd, maar niet ge-

geven.  Nieuw is dat de Hutspotdrive nu door het district wordt georganiseerd. Deze vindt plaats 

bij LBC op 26 september a.s. en wordt, na alle corona-ellende, gezien als een grootse aftrap (ook 

voor de clubs!) van het nieuwe bridgeseizoen. De begroting wordt goedgekeurd.   

   

 

3. FINANCIEEL VERSLAG 2020 

 

a. Toelichting door de penningmeester. Wegens corona en vakantie zijn er geen mogelijkheden geweest 

om het financieel verslag te laten controleren door de kascommissieleden. Goedkeuring door de 

ALV en het verlenen van decharge aan het bestuur kan dus niet plaatsvinden. Deze acties zullen 

worden doorgeschoven naar volgend jaar. In 2020 zijn weinig activiteiten geweest, dus weinig kos-

ten gemaakt. Wel is de jaarlijkse retributie van de NBB ontvangen. Daardoor is er €1292,00 winst 

gemaakt. 

b. Subsidie Carolusgelden. Hier is weinig geld aan onttrokken. Verwacht wordt dat vanaf september 

2021 weer activiteiten kunnen worden ontplooid, zoals het opzetten van middagbridge. Op een 

vraag van Arie van der Plas (De Brug) antwoordt Henk dat de subsidie van Carolusgelden een be-

perkte duur heeft, maar dat de uitstel door Corona niet tot problemen zal leiden.   

 

 

4. KASCOMMISSIE 

 

Controle van de jaren 2020 en 2021 zal gelijktijdig plaatsvinden in januari 2022. Kascommissieleden zijn 

Paul Smit (Leids Doublet) en Ruud Breedveld (VOG). Nol Monster (LBC) is reserve. Cor Hoefsloot 

(Rijnland) meldt zich aan al extra reserve.  

 

 

5. BESTUURSSAMENSTELLING 

 

Het bestuur bestaat sinds 2020 uit vijf leden. Volgens het rooster is Egbert als voorzitter aftredend. Hij 

wordt herkozen voor een periode van drie jaar. Dick vervult na het tussentijdse aftreden van Truus de 

functie van secretaris. Dit kon omdat hij al formeel deel uitmaakte van het bestuur en de taken onder-

ling kunnen worden verdeeld. Door het doorschuiven van Dick is een vacature van Algemeen Be-

stuurslid ontstaan. Kandidaten konden zich tot gisteren aanmelden, maar er heeft zich niemand aange-

diend. Een vijfde persoon is hard nodig om extra slagkracht te hebben voor de projecten van het be-

leidsplan. We blijven zoeken.  

  

6. STAND VAN ZAKEN BELEIDSPLAN 2020-2025  

 

Ter bespreking ligt de Voortgangsrapportage Beleidsplan “Meer leven in de bridgerij” met daarin ook 

de plannen voor 2021 - 2022.  
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Egbert merkt op dat de projecten door corona weinig progressie hebben geboekt. 

 

a. Opzet externe competitie. Albert deelt mede, dat de externe viertallencompetitie op Step een groot 

succes was met 11 teams in de hoofdklasse en 22 in een gecombineerde 1e en 2e  klassepool.  Maar 

er zijn ook aandachtspunten, zoals de districtsparencompetitie en de Cees Varkenvissertrofee.  Al-

bert wil graag de clubs en de denksportcentra betrekken bij een districtsparencompetitie voor 

hoofdklasse, 1e klasse en 2e klasse. Aad Kaandorp (Sassem Troef) spreekt zijn waardering uit voor 

de viertallencompetitie op Step. Verder geeft hij aan dat het nieuwe bridgecentrum van Sassem 

Troef in Sassenheim bijna gereed is. De ruimte is niet alleen geschikt voor een open parencompeti-

tie, maar eventueel ook voor andere competities, zoals damesparen, gemengd paren en senioren. 

Een parencompetitie zou bijvoorbeeld per subregio (Alphen ad Rijn, Leiden en Bollenstreek)  kun-

nen worden opgezet, met de finale op een centrale locatie. Aad geeft aan dat de betrokkenheid in 

de Bollenstreek groot is. Opdeling in districten betekent voor betrokkenen ook minder reizen. 

Henk benadrukt dat het voor clubs belangrijk is initiatief te nemen om nieuwe leden aan trekken. 

Ook zouden meer bridgers wedstrijden moeten gaan spelen, zo doen in Utrecht 60/70 paren mee 

aan de seniorencompetitie. Meer bridgers betekent wellicht ook dat meer mensen geïnteresseerd 

raken in het vervullen van vrijwilligerswerk en bestuursfuncties. Aad adviseert ook gebruik te ma-

ken van netwerken. Bridgers zijn vaak lid van meerdere clubs. Harry Pieters (Lisse) steunt het idee 

van het opdelen van competities in subregio’s. Cor Hoefsloot (Rijnland) is iets minder enthousiast. 

De huidige indeling van de clubs in subregio’s is niet erg logisch. Zo is Rijnland in de regio Alphen 

geplaatst waar Leiden of Bollenstreek meer voor de hand zou liggen. Geantwoord wordt dat wijzi-

ging altijd mogelijk is. Tot slot vraag Albert nog aandacht voor de Cees Varkenvissertrofee. Hier 

moet meer reclame voor worden gemaakt of worden nagedacht over een andere vorm.   

 

b. Permanente opleidingen bijscholing van bridgers en kader. Henk geeft een toelichting op de plannen 

voor 2021 en 2022. Hij noemt (1) de digitale leeromgeving (DLO) van de NBB voor kaderopleidin-

gen (uit te breiden met lokale fysieke bijeenkomsten), (2) het uitbreiden van SPO cursussen met op 

specifieke doelgroepen gerichte onderwerpen (zowel offline, als online), (3) het samen met de clubs 

de nieuwe leden van BIC, StepBridge en van de online bridgecursus voorbereiden op clubbridge 

en tot slot (4) leraren die online of fysiek les willen geven helpen om hun activiteiten ook voor én 

op clubs te doen. Aad Kaandorp (Sassem Troef) vindt dat ‘het brengen van mensen naar clubs’ 

voorop moet staan. Doel zou moeten zijn om ze zo snel mogelijk aan de bridgetafel te krijgen. Ook 

uit oogpunt van gezelligheid!. 

 

c. Meer jeugd aan het bridgen krijgen. Succesvol is geweest dat een twintigtal studenten van de vereni-

gingen Minerva en Augustinus hebben leren bridgen. Henk hoopt dat ze zich als nieuw lid bij PAS 

gaan aanmelden en wellicht in de toekomst ook beschikbaar zijn voor bestuursfunctie. Vervolgens 

noemt Henk een aantal initiatieven uit de plannen 2021 en 2022, zoals het meedoen aan het project 

maatschappelijke dienstplicht met het project Eenzaamheidsbestrijding en Talentontwikkeling. Hij 

hoopt met de subsidie van Zonmw voor dit project ook een promotieonderzoek in Leiden te kun-

nen opstarten, die de resultaten van het Amerikaanse onderzoek onder jeugd gaat verifiëren en 

ook gaat aantonen dat voor bridgende ouderen de cognitieve en non-cognitieve vaardigheden lan-

ger op niveau blijven (De omgekeerde U-kromme van Jelle Jolles). 

 

d. Bridge en Fun. Hier staan het sociale aspect en de fun centraal. Mooi voorbeeld is de Hutspotdrive. 

Het zou fijn zijn als we samen met de denksportcentra en de clubs aantrekkelijke bridgedrives 

kunnen bedenken en organiseren. Lia van Beek (Idefix) vertelt dat veel mensen het gezellig vinden 

om thuis met elkaar te bridgen. Vooral als ze dicht bij elkaar wonen scheelt dat ook nog eens reis-

tijd. Henk meldt dat de NBB een project is gestart om deze mensen bij een club te betrekken.  Arie 

van der Plas (De Brug) noemt als groot succes de stranddrive in Katwijk al worden daar de strand-

paviljoens steeds commerciëler met alle nadelige consequenties van dien.  

 

e. Denken en Doen. Henk vindt belangrijk dat clubs groeien. Dit kan door het integreren of binnenha-

len van niet bij de bond aangesloten verenigingen en thuisbridgers. Cor Hoefsloot (Rijnland) is het 

hier niet mee eens. Hij is voorzitter van een grijze club. Mensen willen niet in het keurslijf van de 
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bond zitten. Is teveel gedoe. Volgens Cor moeten we vooral proberen om verval tegen te gaan. Jac-

ques Serdijn (LBC) vertelt dat van een grijze club die zich bij LBC heeft aangesloten, ongeveer 60% 

is overgehouden. Tot slot deelt Henk mede dat subsidiegeld van Carolus en WMO zal worden in-

gezet bij Denken en Doen, dat specifiek is gericht op 60+ers.  

 

f. Communicatie. Om bridgers en clubs te bereiken verstuurt het district Nieuwsbrieven en Nieuws-

flitsen. Het is nog niet goed gelukt om vanuit het district artikelen in regionale kranten en op regi-

onale TV te krijgen. Wel zijn we twee keer op Radio West geweest. Het district wil graag in contact 

komen met clubfuntionarissen die contact hebben met plaatselijke media en zal de clubbesturen , 

zodra er weer iets speelt, hierover benaderen. Egbert is geïnteresseerd in plaatselijke krantberich-

ten over bridge en vraagt deze naar hem toe sturen.   

 

 

7. PROGRAMMA VAN ACTIVITEITEN IN 2021  

 

a.  DKL. Albert focust zich in 2021 -2022 op het concretiseren van het beleidsplan (zie agendapunt 6a). 

Er zijn enkele verschillen t.o.v. vorig jaar. Bridgers vinden het leuk om via Step bridgers uit andere 

(sub) regio’s te ontmoeten. Met name in de wintertijd is het ook nog eens extra fijn dat je dan niet 

hoeft te reizen. Gecombineerde viertallen op Step en fysiek biedt uitkomst. Aad Kaandorp (Sassem 

Troef) ziet risico’s in gecombineerde viertallen. Volgens hem werkt dit concurrerend, zowel voor 

fysiek, als voor Step. Albert verwacht dit niet. Step is een escape voor alleen de winter. Aad zou 

graag meer clubs uit de Bollenstreek willen  activeren om viertallen te gaan spelen. Het nieuwe 

centrum in Sassenheim is hiervoor geschikt. Overdag kan er gespeeld worden met 20-24 paren. 

Henk deelt mede, dat als clubs geen teams kunnen afvaardigen, spelers zich in voorkomende ge-

vallen kunnen aanmelden als districtsteam. Cor Hoefsloot (Rijnland) vindt dit geen goed idee. Het 

haalt het viertallen idee voor clubs onderuit. Hans van Weeren (Leids Doublet) vindt dat in voor-

komende gevallen wel even terugkoppeling naar de betrokken club moet plaatsvinden. Dit om 

uitholling van de club te voorkomen. Aad Kaandorp vindt dat je districtsteams alleen incidenteel 

toe zou moeten staan. Volgens Johan Vroonhof (Sans Dispuut) zou het beter zijn om in plaats van 

een districtsviertal twee verenigingen in staat te stellen een viertal te formeren.  Albert geeft aan 

dat het hier niet om leden van een club gaat, maar om mensen die alleen lid zijn van de NBB. Je 

zou  in zo’n geval ook een database van deze mensen kunnen aanleggen. Harry Pieters (Lisse) 

vindt dat we de leden niet teveel moeten betuttelen. Laat ze vrij om met een ander te spelen. Egbert 

geeft aan de risico’s te willen beoordelen. De mogelijkheid van een districtsviertal is aanwezig, 

maar we moeten wel kritisch zijn. Het district zou een database kunnen aanleggen, met de af-

spraak dat betrokken clubs altijd worden geïnformeerd over hun aangemelde spelers.  

b. Onderwijsadviseur: Bij afwezigheid van Anja vertelt Egbert dat de SPO cursussen die stonden ge-

pland voor 2020 in 2021 zullen worden gegeven. 

   

 

8. WVTTK EN RONDVRAAG 

 

Aad Kaandorp (Sassem Troef) doet de Leidse clubs die door sloop van het denksportcentrum aan de 

Robijnstraat (tijdelijk) een huisvestingsprobleem krijgen de suggestie om contact op te nemen met Sas-

sem Troef. Het nieuwe centrum beschikt over 30 tafels en 120 stoelen. 

 

Harrie Pieters (Lisse) meldt dat van de drie grijze clubs in Lisse er twee zijn gestopt. Ze konden zich 

aansluiten bij BC Lisse, maar ze zien op tegen een lidmaatschap van de NBB. Henk deelt mede dat er 

voor adspirant leden een overgangsperiode is. Ze betalen dan minder contributie. Volgens Harry biedt 

dit geen soulaas. Het gaat om mensen die geen competitie willen spelen en drempel c.q. koudwater-

vrees hebben. Volgens Harry zouden we de drempel naar voren moeten schuiven, waardoor ze lang-

zaam zouden kunnen integreren. Henk zal hierover contact opnemen met de NBB (actie Henk).  

 

Harrie Pieters vraagt hoe het na 26 juni zit met de 1.5 meter en mondkapjes. Geantwoord wordt, dat 

dan alleen nog de 1,5 m geldt. Het formele antwoord moet van de NBB komen. Arie van der Plas 
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vraagt wat het formele standpunt is van de NBB als mensen zijn gevaccineerd. Egbert zal met de NBB 

contact opnemen (aktie Egbert).    

 

Albert Houtman wijst de clubs op de NBB-service om evenementen, zoals zomerbridge, te plaatsen op 

de districtssite. 

 

Laurent van Bezouw (Slempempers) heeft telefonisch gevraagd naar mogelijkheden om nieuwe be-

stuursleden te werven. Henk heeft in de vergadering al een aantal suggesties gedaan (zie 6a en 6c). Ook 

kun je mensen binnen de club eerst laten ruiken aan andere taken, zoals Lief en Leed, organiseren dri-

ves, TC etc.. Wellicht leidt dit tot enthousiasme om in een bestuur zitting te nemen.  

  

9. VASTSTELLING DATUM VOLGENDE ALGEMENE LEDENVERGADERING EN SLUITING 

 

De eerstvolgende algemene ledenvergadering staat gepland op zaterdag 12 februari 2022. De voorzitter 

dankt de aanwezigen voor hun bijdragen. De bijeenkomst wordt afgesloten met een drankje en een 

hapje.  
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BIJLAGE 1: AANWEZIGHEID EN AFMELDINGEN  

Club Nr Afgemeld Aangemeld Functie Skype 

Alphense Bridge Combinatie 9033 
 

   
 

B.C. Alkemade 9004 
 

   
 

B.C. Bodegraven-Reeuwijk 9002 
 

Henk Wijzenbroek verte-

genwoordigt club 

 
 

B.C. Crash 9040 
 

   
 

B.C. de Brug 9010 
 

Arie vd Plas vz 
 

B.C. de Meerbridgers 9024 
 

   
 

B.C. de Schelft 9028 
 

   
 

B.C. de Vuurbaak 9005 
 

   
 

B.C. de Wasbeek 9039 
 

   
 

B.C. Gr.Deijleroord 3002 
 

   
 

B.C. het Anker 9025 
 

   
 

B.C. Het Groene Hart 9049 X    
 

B.C. het Juiste Bod 9008 
 

Sjaak Geerlings  
 

B.C. Huis ter Duin 9501 X    
 

B.C. Idefix 9052 
 

Ruud de Rooij 

Lia van Beek 

secr 

vz 

 

B.C. Leids Doublet 9003 
 

Hans van Weeren vz 
 

B.C. Lisse 9020 
 

Harry Pieters vz 
 

B.C. Merenwijk 9051 
 

   
 

B.C. Nieuwkoop 9019 X    
 

B.C. Oude Rijn 9032 
 

   
 

B.C. Rijnland 9013 
 

Mary-Liz Vogel 

Gerti vd Nouland 

Cor Hoefsloot 

vz 

-- 

secr 

X 

X 

B.C. Rijnsburg 9014 
 

   
 

B.C. Rijnwoude 9045 
 

   
 

B.C. Sans Dispute 9031 
 

Johan Vroonhof secr 
 

B.C. Sassem Troef 9017 
 

Aad Kaandorp vz 
 

B.C. Scylla 9035 
 

   
 

B.C. SION 9058 
 

   
 

B.C. Slempempers 9007 
 

Laurent van Bezouw vz X 

B.C. V.O.G. 9023 
 

   
 

B.V. Gezelligheid Troef Wassenaar 9016 X    
 

B.V. Woubrugge 9006 
 

   
 

Boskoopse B.C. 9012 
 

   
 

Bridge '86 Leimuiden 9041 
 

Roelie Everts vz X 

Bridge Societeit Schoppen Aas 9053 
 

   
 

Bridgeclub Kerk en Zanen 9057 X    
 

Bridgeclub Teylinger Soos 9062 
 

   
 

Bridgeclub Voorhout 9022 
 

   
 

De Schrandere Vos 9038 
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Club Nr Afgemeld Aangemeld functie Skype 

      

K.B.O. Boskoop 9055 
 

   
 

Kaagse B.C. 9018 X    
 

Leiderdorpse B.C. 9015 
 

Jacques Serdijn 

Nol Monster 

penn 

vz 

 

N.B.V. de Dummie 9046 
 

   
 

Pelikaanhof All Stars 9029 
 

Sean Adams (ook Jeugd-Cie)  X 

Recreatie Bridge Alphen 9044 X    
 

W.B.C. Woubridge 9054 
 

   
 

Warmonder Bridgeclub  9030 X    

 

Afwezig met bericht: 

• Cees Varkevisser 

• Anja Koning 

• Peter Jansen 

 

Clubs aangemeld: 13 

Clubs afgemeld:      8 

Geen reactie:         25 
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